
Referat
Emne: Blandet

Formål med mødet: Ny postfordeling mm.

Mødeleder: Benjamin

Referent: Alex

Stemmetællere: Magnus og Cecilie

Dato: 06/09-23

Varighed: 19:00-21:15

Tilstedeværende:
Alex C4
Cecilie C4
Ella G3
Troels H3
Simon J3
Sanne J3
Henriette A3
Benjamin A3
Magnus E3
Cecilie E3

Fraværende:

1. Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig + evt.
deadline

Godkendelse af referat
fra sidst

Godkendt
Alex

2. Update fra posterne De enkelte poster

a. Introperson
-

Intet nyt Cecilie

b. Kasserer
-

Går godt med udlejning af fælleshuset
Nøglen til fælleshuset er væk

Husk at få køb på separate kvitteringer

Thor

c. Fælleshusansvarlige
-

Intet nyt
Ny rengøringsplan

Sanne
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d. Haveudvalg
-

Der er blevet klippet hæk - det er meget
bedre end sidst

Simon

e. Håndværkeransvarlige
-

Nedlagt

f. Møbel. og
vaskekælderansvarlig
-

Fjernvarmerøret er ved at blive fikset af
Kristiansdal

Vandet i kælderen skal tørres op

Der skal købes flere tøjklemmer

Henriette

g. Internet- og
hjemmesideansvarlig
-

Switche og kabler er skiftet

Der skal nye billeder på hjemmesiden

Alex

h. Formand
-

Mange adhoc opgaver grundet nedlagt
håndværkerkontakt.
Diskuteres senere.

Benjamin/Alex

3. Ny fordeling af poster Næstformand - Magnus valgt enstemmigt
Internet- og hjemmesideansvarlig - Thor
valgt enstemmigt
Introperson - Troels 6/11 stemmer
Fælleshus overtages langsomt af Cecilie
(revuderes til generalforsamling

4. Stigning i løn til poster Kasserer - 14 ud af 14 stemmer for
Kælderansvarlig - flertal

Stigning er per 1/6

5. Nyt
vedligeholdelsesregleme
nt

Det gamle er fra 2001
Nye farver på lister - vedtaget

- Sort
- Hvid
- Svenskrød

Gratis maling skal fjernes
- Vedtaget

Skriv til Kristiansdal med udarbejdelse af nyt
vedligeholdelsesreglement

6. Skal
håndværkerkontakten
genetableres?

Postbeskrivelserne skal opdateres til næste
møde.
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Især kælderansvarlig har haft meget ansvar
ifm. problemer med vaskemaskinerne og et
ødelagt fjernvarmerør.

Det aftales at der oprettes en messenger tråd

Der oprettes ikke en håndværkerkontakt, vi
hjælper gennem messengertråd og stigning i
løn.

7. Skal der igen låses op i
fælleshuset

Nedstemt grundet manglende tiltro til at
andre beboere kan tage ansvar hvis de har
ødelagt noget i fælleshuset hvis det ikke er
låst af.

8. Skal depositummet stige
ved udlejning af
fælleshuset

Depositummet stiger til 500kr. per udlejning

9. Hvad skal der ske med
baren

Kollegianerrådskontingenten er enstemmigt
vedtaget at det stiger til 50kr. om måneden.
Pengene går til en social pulje som kan
bruges på is til alle, baren, filmklubben eller
lignende - alle kan søge puljen

10. Opfølgning på
internettet

Av-cables er kontaktet for patchkabler, kunne
ikke levere med mængderabat. Købet er
godkendt uden rabat.

11. Hvad skal der ske med
storskrald i
møbelkælderen

Skraldeområdet laves om til mindre affald.
Der indkøbes stålreoler, som sættes op til
haverengøringen.

Andet/Evt. 1. Farligt affald
a. Thor og Henriette står for

tømning
b. Det er fælles

kollegianerrådsansvar at holde
øje med den - lav opslag i
messenger tråd hvis den skal
tømmes

c. Ved postgennemgang aftales
hvem der skal stå for det

2. Gamle switche
a. De gamle switche smides ud

3. Støvsuger til fælleshuset
a. 1200kr.

i. 1 stemme
b. 2000kr.
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i. 3 stemmer
c. 3000kr. (vedtaget)

i. resten
4. Magnus overtage bestyrelsespost efter

Alex
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